
Turistická oblast Pošumaví, z.s. 

se sídlem Náměstí 133, 340 34 Plánice 

IČO 22741011 

 

 

Zápis ze zasedání valné hromady 

Termín zasedání: 12. 6. 2024 v 10 hodin 

Místo zasedání: zasedací místnost Městského úřadu v Plánici 

Schůzi svolala:  JUDr. Zdeňka Vlčková,  

   předsedkyně Spolku, pozvánkou ze dne 29.5.2024 

Typ zasedání:  mimořádná  schůze   

 

Přítomní:     dle prezenční listiny 

 
 
 
1/ Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti: 
Schůzi zahájili a přítomné přivítali předsedkyně spolku paní Vlčková a člen výkonné rady Ivo 
Šašek. Následně konstatovali, že je valná hromada usnášeníschopná a je přítomna 
nadpoloviční většina členů. Přítomní členové předložili i plné moci čtyř nepřítomných členů 
/Šašková, Baštařová Janotová, obec Chudenice, Haišman/.  
 Jako zapisovatelka byla valnou hromadou schválena Pavla Kolářová, jako 
 ověřovatel zápisu byl schválen člen výkonné rady Ivo Šašek. 
 
2/ Informace o aktivitách od minulé valné hromady představila Pavla Kolářová: 
Jelikož se valná hromada koná po šesti týdnech od  minulého jednání, tak byly představeny 
jen aktuální novinky:  * reklama v Deníku - v celostátní příloze - náhled,  
   * použití malované mapy v Hartmanicích - panel před MÚ 
   * použití malované mapy na puzzle pro zámek Nemilkov 
   * prezentace na akcích F-M na cestách a Česko-Bavorská neděle 
   * pozvání na 30.6.2024 na Santos v Sušici na akci Den pro varhany 

   * úspěšně proběhlo a je uzavřeno vyúčtování krajské dotace za  
      období 1.5.2023-30.4.2024 

 
 Valná hromada vzala na vědomí 
 
 
3/ Schválení dalšího postupu dle předložených návrhů: 
- člen výkonné rady Ivo Šašek představil nabídku Plzeňského kraje směrem k DMO TO 
Pošumaví, z.s.: 
* pan radní pro kulturu a cestovní ruch Ing. Libor Picka nám vyjádřil podporu, ochotu pomoci 
s propagací formou videí ze zajímavých turistických atraktivit v Pošumaví a zmínkami v 
rozhovorech atd... 



* nadále nám zůstává krajský koordinátor DMO a partner pro veletrhy a další akce, 
vzdělávací semináře a další výhody pro oblastní destinace v kraji 
 
* možnosti financování pro TO Pošumaví z pohledu pana radního: 
 
A/ změnit status na LOKÁLNÍ DESTINACI:  
- lze žádat v září stejně jako o certifikaci oblastní, jistě bude jednodušší na podmínky... 
-ALE oblastní destinace je čistě závislá na příjmech od členů a partnerů a dotaci z krajského 
úřadu, max 400tis, nelze žádat z MMR, od roku 2025 už se patrně ani nebudou certifikovat a 
pro CzTourism budou lokálky  "neviditelné" 
- časová osa: září žádost, prosinec zasedá komise - peníze krajský úřad dá až když budeme 
mít certifikát /takže cca v lednu 2025/ 
- je možnost dělat malé projekty a žádat o drobné dotace na jednotlivé akce, spolupráce s 
partnery atd. 
 
B/ opět obhájit status OBLASTNÍ DESTINACE: 
- podmínky splňujeme na hraně i bez Prácheňska, vše se dá do září stihnout /certifikace 
infocenter, území i výkaz ubytování/ 
- Oblastní destinace, certifikovaná, může žádat dotaci na provoz z MMR, ta má být v roce 
2025 až 70%, žádosti budou prosinec-leden 
- pro CzTourism je oblastní destinace partnerem pro propagaci, akce i školení 
- jsme členem STO, sdružení turistických oblastí  
- je možnost nadále dělat malé projekty a žádat o drobné dotace na jednotlivé akce i z 
krajského úřadu, spolupráce s partnery atd. 
 
C/ stále platí otevřená nabídka změny struktury spolku a přijetí krajského člena za 
stanovených podmínek, včetně slíbené štědré dotace 
- přijmout krajský úřad jako člena a změnit strukturu a fungovat ve zcela novém režimu....  
 
V návaznosti na přednesené návrhy se rozvinula široká diskuze mezi členy a partnery TO 
Pošumaví, z.s. k dalšímu směřování spolku a k výhodám a nevýhodám přednesených řešení. 
Následně proběhlo hlasování: 
 

Usnesení 1:  Valná hromada schválila pro další směřování destinačního spolku TO 

Pošumaví, z.s. variantu  B - obhájit status oblastní destinace a pokračovat v dosavadní 

činnosti i bez finanční podpory kraje pro rok 2024. 

 

varianty   A:  B:  C: 

PRO   0  17  0 

PROTI   18  0  17 

ZDRŽEL        0  1  1 

 
4/ schválení zaúčtování hospodářského výsledku TO Pošumaví /účetní závěrka se schvalovala 
29.2.2024/: 
Hospodářským výsledkem roku 2023 je zisk ve výši 19 764,51 Kč (účet 931 000) a bude 
zaúčtován ve prospěch účtu 932 000 – Nerozdělený zisk, neuhrazená ztráta minulých let. 
Stav tohoto účtu bude po zaúčtování ve výši 10 394,37 Kč. 
 
 



Usnesení 2:  Valná hromada schválila zaúčtování hospodářského výsledku .  

PRO   18 

PROTI   0 

ZDRŽEL        0 

 
5/ informace o nových partnerech TO Pošumaví v roce 2024: 
Novými partnery destinace se v roce 2024 stala Spolek přátel starého Nepomuka (člen), 
Hotel Vintíř v Hartmanicích (partner) a Nezámek v Dolejším Těšově (partner). 
 
 Valná hromada vzala na vědomí 
 
 
6/ Projednání dalšího postupu činnosti DMO TO Pošumaví: 
Dle zvolené možnosti B - obhájit status oblastní destinace a pokračovat v dosavadní 
činnosti i bez finanční podpory kraje pro rok 2024 je  nutné stanovit kroky nezbytné k 
udržení certifikace DMO TO Pošumaví, z.s. : 

- území 1000 m2 (k certifikaci 600m2) 
- certifikovaná infocentra (Horažďovice, Žihobce, Hartmanice + přidat 2-3 další) 
- počet partnerů platících příspěvky 35 + 4 obce + 3 mikroregiony (12,13,36 obcí), + 
neplatící partneři. Tento počet je nutné minimálně udržet pro další období. 
- peníze - do 2-3let je třeba mít rozpočet 1,5mil  až 3mil Kč pro budoucí recertifikace 
 
Usnesení 3: Valná hromada vzala na vědomí nutnost učinit potřebné kroky k udržení 

certifikované oblastní DMO a ukládá všem členům ve spolupráci s manažerkou učinit 

všechny potřebné kroky k obhájení certifikace a rozšíření členské a partnerské základny. 

 

PRO   17 (schůzi předčasně opustila paní Kaplanová - Zámek Nemilkov) 

PROTI   0 

ZDRŽEL        0 

 
 
 
7/ Různé: 
V tomto bodě programu proběhlo projednání vystoupení Mikroregionu Prácheňsko z.s.p.o. 
ze spolku TO Pošumaví, z.s., písemné oznámení bylo do mailové schránky spolku doručeno 
dne 6.6.2024 s průvodním dopisem pana předsedy Michaela Formana. 
 
Usnesení 4: VH bere na vědomí vystoupení Mikroregionu Prácheňsko z.s.p.o.  ze spolku TO 
Pošumaví z.s., ale zároveň ukládá výkonné radě učinit kroky potřebné k vymáhání 
členského příspěvku Mikroregionu Prácheňsko z.s.p.o.  za rok 2024 dle zaslané faktury 
splatné 14.3.2024, protože usnesení valné hromady Mikroregionu Prácheňsko z.s.p.o. bylo 
v rozporu s platným příspěvkovým řádem  TO Pošumaví, z.s. Členským obcím Mikroregionu 
Prácheňsko z.s.p.o., které přistoupí do TO Pošumaví, z.s. jednotlivě, bude následně uznán 
zaplacený příspěvek za rok 2024. 
 

PRO   17 (schůzi předčasně opustila paní Kaplanová - Zámek Nemilkov) 

PROTI   0 

ZDRŽEL        0 



 
 
 
8/ Závěr:  
Paní předsedkyně spolku Zdeňka Vlčková a pan Ivo Šašek poděkovali přítomným za účast na 
jednání valné hromady. Schůze byla ukončena ve 12:05. 
12.6.2024 v 12:05 v Plánici 

 

zapsala:  Pavla Kolářová 

 

 

ověřil:   Ivo Šašek 
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